
Köttstölder i butik
Livsmedelshandlarna enkätundersökning

Mars 2023
791 fick utskicket

367 svarade
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Fråga 4

“Om ja: På vilket sätt?”

"Polisen hörde av sig, de kände till tjuvarna på 
övervakningsfilmen. Jag har dock inte hör något mer efter det. "

Oftast nedlagd förundersökning"

" I polisanmäler endast när vi tar fast dem som stjäl."

"Både att man lagt ner förundersökning för en del och att åtal 
kommer att väckas för andra. Allt beroende på hur frekvent 
dessa personer blivit tagna och ertappade."



Fråga 4, fortsättning

“Om ja: På vilket sätt?”

"Vi upplever att vi inte får gehör för problemet. Första stölden var i Juli-22 och 
personen var i februari-23 inte delgiven misstanke trots att personnummer, 
bilnummer videofilmer finns. "

"nedlagda ärenden""Nedlagt"

"Utredning nerlagd"

"Att ärendet är nerlagt"
”Nedlagt"

"Bara återkoppling om att anmälan är mottagen"

"kopia på anmälan via minmyndighetspost.se"



Fråga 4, fortsättning

“Om ja: På vilket sätt?”

"Oftast via mejl. Det går snabbare om ärendet gäller ett aktuellt grip. Men vi upplever även att det påverkas av 
vem hos polisen som tar emot ärendet. "

"polisrapport om anmälan kommer men sen händer inget"

"Dom bryr sig inte " "kopia på polisanmälan"

"Dom har sett film från stöld och faktiskt tagit in tjuven på 
förhör "

"Via brev att fallet läggs ned (trots goda bevis)"



Fråga 4, fortsättning

“Om ja: På vilket sätt?”
"Att den misstänkte meddelades åtalsunderlåtelse. Den misstänkte är åtalad och kommer att åtalas eller 
strafföreläggas för annan brottslighet. Den påföljden som då kommer att bestämmas är tillräcklig för att 
omfatta också den nu aktuella stölden. "

"Anmälan med k nummer"

"Endast polisrapporten, oftast nedlagt"



Fråga 5 (76% av totala antalet svaranden har svarat på denna fråga) p
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Fråga 6

“Något övrigt du vill tillägga i frågan?”
"Att polisen lägger ned lite tid på att hitta köparna. De flesta vet redan vart det går men polisen visar 0 intresse 
att ta i detta!"

"Stölder överlag har ökat sista tiden."

"Säljer endast oxfilé över disk numera vilket blir en mycket kostsam hantering då vi inte kan ha det ute i 
diskarna. "

"Det är inte bara kött som är ett problem. Lax, räkor, kaffe, choklad, vissa ostar mm."

"Vi sätter på mer varularm på köttet och fler sorter för att minska möjlighet för stöld."

"Vet ej vem som har tagit köttet Men vi saknar i disken. Det gäller fram för allt Oxfilè och biff kött"



Fråga 6, fortsättning

“Något övrigt du vill tillägga i frågan?”
"Nyckeln är att komma åt att det går att sälja köttet vidare. Det krävs krafttag mot de som köper köttet. Och att 
polismyndigheten har för vana att hålla ihop alla anmälningar om köttstölder inom distriktet, stjäl en person kött 
i en butik stjäl den i andra butiker också. Fastslås identiteten i en butik, stäm av om det är samma 
signalement/person på övervakningsfilmerna i de andra butikerna."

"Låst köttskåpen kvällstid"

"Polisen måste lägga mer resurser på att hitta köparna. Polisen måste sluta med att skriva bort anmälningarna, 
händer ofta"

"Svårt att polisanmäla något som ”bara” saknas. men det är klart när det saknas 10kg oxfilé i disken har någon 
tagit det…"

"Ändrat om exponeringen och flyttat mer stöldbegärliga varor till synligare platser för personalen. "



Fråga 6, fortsättning

“Något övrigt du vill tillägga i frågan?”

"Vi har sedan länge varit restriktiva med svensk kött och dyrare detaljer. Tyvärr missar vi försäljning men vi har 
inte råd med det svinn som direkt uppstår när vi lägger fram för mycket eller för exklusivt. Polisen gör ingenting 
och vi skulle vilja att de utredde VEM som köper stulet kött. "

"Åtgärderna genererar en minskad försäljning vilket är mycket tråkigt både för oss och för kunden."

"Vi ligger långt ute på landsbygden i ett område som man inte åker igenom mellan storstäderna. Det tror jag är 
en anledning att vi inte har så mycket stölder överlag"

"Mest nötkött som stjäls. Även fransyska och högrev."

"Vi har upptäckt stölderna vid inventering och har ingen möjlighet att veta exakt när det har hänt, därför har vi 
inte polisanmält. Vi har sett en klar ökning av snatteri i ALLA avdelningar i butiken. Ost är lika illa som kött."

"Svårt att få tjuvar portade med nya lagen"



Fråga 6, fortsättning

“Något övrigt du vill tillägga i frågan?”
"Ingen idé att ringa polisen pga långa svars-/väntetider och sedan får man i vart fall bara ett brunt kuvert om att 
ärendet har lagts ned. Ofta med motiveringen "brist på bevis" oaktat vittnen finns. Livsmedelsbutikerna har blivit 
de kriminellas skafferi. Bara att hämta det du behöver. Vi har även märkt en ökning av "glömt" att scanna varor vid 
avstämningar i vår ut-checkning för kunder som självscannar."

"Det finns uppenbarligen en marknad för stulet kött. Polisen borde titta närmare på det. "

"Det finns uppenbarligen en marknad för stulet kött. Polisen borde titta närmare på det."

"Tittar just nu även på lås"

"Polisen vill hjälpa till"
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